
浙江瑞欣装饰材料有限公司

产品列表如下

根据 UL 2821 测试方法测试的产品符合 UL 2818 第 7.1 节中的排放限制。
家具和陈设按照 ANSI/BIFMA M7.1-2011 进行测试，并确定符合 ANSI/BIFMA X7.1-2011 和 ANSI/BIFMA e3-2014e Credit 7.6.1。 基于面板的工作站在开放式平面中建模
环境。 Casegood 系统和个人家具项目在私人办公环境中进行建模。 座椅产品在座椅环境中建模。

UL 2818 - 2022 Standard for Chemical Emissions for Building Materials, Finishes and Furnishings

UL根据协议和UL与客户之间的任何适用的项目服务条款(统称“协议”)，根据已确定的标准或其他要求，对所识别的产品、工艺或设施的代表性样品进行评估。根据协议条款，客户被授权在本证书涵盖的已识别产品、工艺或设施上使
用UL标志。本证书在有效期内一直生效，除非存在不符合本协议的情况。本证书可由UL修改、暂停或撤销。请登录SPOT.ul.com以验证本证书的有效性。

 合规证书



UL GREENGUARD 认证产品列表

产品名称 认证 状态 证书编号 认证有效期 限制

REXIN High pressure laminate GREENGUARD Certified Certified 65584-410 2013.09.30-2026.09.30

有关完整的合规信息，请参阅 https://spot.ul.com 上的当前证书。

UL根据协议和UL与客户之间的任何适用的项目服务条款(统称“协议”)，根据已确定的标准或其他要求，对所识别的产品、工艺或设施的代表性样品进行评估。根据协议条款，客户被授权在本证书涵盖的已识别产品、工艺或设施上使
用UL标志。本证书在有效期内一直生效，除非存在不符合本协议的情况。本证书可由UL修改、暂停或撤销。请登录SPOT.ul.com以验证本证书的有效性。

 合规证书



Zhejiang Rexin  
Decorative Material

 

See product list below

UL 2818 - 2022 Standard for Chemical Emissions for Building Materials, Finishes and Furnishings

Wall finishes are determined compliant using an Office Environment with an air change of 0.68 hr¯¹ and a loading of 33.40 m².

CERTIFICATE 

OF COMPLIANCE

Products tested in accordance with UL 2821 test method to show compliance to emission limits in UL 2818, Section 7.1.

UL investigated representative samples of the identified Product(s) to the identified Standard(s) or other requirements in accordance with the agreements and any applicable program service terms in place between UL and the Certificate Holder (collectively 
“Agreement”). The Certificate Holder is authorized to use the UL Mark for the identified Product(s) manufactured at the production site(s) covered by the UL Test Report, in accordance with the terms of the Agreement. This Certificate is valid for the identified 
dates unless there is non-compliance with the Agreement.



UL GREENGUARD Certified Products Listing 
Product Name Certification Status Certificate  

Number
Certification Period Restrictions

REXIN High pressure laminate GREENGUARD Certified Certified 65584-410 2013.09.30-2026.09.30

Please refer to current certificates on https://spot.ul.com  for complete compliance information.

UL evaluated representative samples of the identified product, process or facility to the identified Standard or other requirements in accordance with the agreements and any applicable program service terms in place between UL and the Client (collectively 
“Agreement”). The Client is authorized to use the UL Mark for the identified Product, process or facility covered by this certificate, in accordance with the terms of the Agreement. This Certificate is valid for the identified dates unless there is non-compliance 
with the Agreement. This certificate is subject to modification, suspension and withdrawal by UL see SPOT.ul.com, to authenticate the certificate.

CERTIFICATE
OF COMPLIANCE



浙江瑞欣装饰材料有限公司

产品列表如下

产品根据 UL 2821 测试方法进行测试，以显示符合 UL 2818. Sectopm 7.1 和 7.2 的排放限制。

商用家具和家具根据 ANSI/BIFMA M7.1-2011 进行测试，并确定符合 ANSI/BIFMA X7.1-2011 和 ANSI/BIFMA e3-2014e Credit 7.6.1、7.6.2 和 7.6.3 . 基于面板的工作站被建模
在开放式规划环境中。 Casegood 系统和个人家具项目在私人办公环境中进行建模。 座椅产品在座椅环境中建模。 教室家具使用标准建模
加州公共卫生部 (CDPH) 标准方法 v1.2 中的课堂模型。

根据加州公共卫生部 (CDPH) 标准方法 V1.1-2010，使用适用的暴露情景确定建筑产品符合要求。

UL 2818 - 2022 Gold Standard for Chemical Emissions for Building Materials, Finishes and Furnishings

UL根据协议和UL与客户之间的任何适用的项目服务条款(统称“协议”)，根据已确定的标准或其他要求，对所识别的产品、工艺或设施的代表性样品进行评估。根据协议条款，客户被授权在本证书涵盖的已识别产品、工艺或设施上使
用UL标志。本证书在有效期内一直生效，除非存在不符合本协议的情况。本证书可由UL修改、暂停或撤销。请登录SPOT.ul.com以验证本证书的有效性。

合规证书



UL GREENGUARD 金级认证产品列表 
产品名称 认证 状态 证书编号 认证有效期 限制

REXIN High pressure laminate GREENGUARD Gold Certified Certified 65584-420 2013.09.30-
2026.09.30

有关完整的合规信息，请参阅 https://spot.ul.com 上的当前证书。

UL根据协议和UL与客户之间的任何适用的项目服务条款(统称“协议”)，根据已确定的标准或其他要求，对所识别的产品、工艺或设施的代表性样品进行评估。根据协议条款，客户被授权在本证书涵盖的已识别产品、工艺或设施上使
用UL标志。本证书在有效期内一直生效，除非存在不符合本协议的情况。本证书可由UL修改、暂停或撤销。请登录SPOT.ul.com以验证本证书的有效性。

合规证书



 

Zhejiang Rexin  
Decorative Material

See product list below

UL 2818 - 2022 Gold Standard for Chemical Emissions for Building Materials, Finishes and Furnishings

Wall finishes are determined compliant  in accordance with California Department of Public Health (CDPH) Standard Method V1.2-2017 using a Classroom Environment with an air change of 0.82 hr¯¹ and a loading of 
94.60 m².

Product tested in accordance with UL 2821 test method to show compliance to emission limits on UL 2818. Section 7.1 and 7.2

CERTIFICATE 

OF COMPLIANCE

.

UL investigated representative samples of the identified Product(s) to the identified Standard(s) or other requirements in accordance with the agreements and any applicable program service terms in place between UL and the Certificate Holder (collectively 
“Agreement”). The Certificate Holder is authorized to use the UL Mark for the identified Product(s) manufactured at the production site(s) covered by the UL Test Report, in accordance with the terms of the Agreement. This Certificate is valid for the identified 
dates unless there is non-compliance with the Agreement.



UL GREENGUARD Certified Products Listing 
Product Name Certification Status Certificate  

Number
Certification Period Restrictions

REXIN High pressure laminate GREENGUARD Gold Certified Certified 65584-420 2013.09.30-
2026.09.30

Please refer to current certificates on https://spot.ul.com for complete compliance information.

UL evaluated representative samples of the identified product, process or facility to the identified Standard or other requirements in accordance with the agreements and any applicable program service terms in place between UL and the Client (collectively 
“Agreement”). The Client is authorized to use the UL Mark for the identified Product, process or facility covered by this certificate, in accordance with the terms of the Agreement. This Certificate is valid for the identified dates unless there is non-compliance 
with the Agreement. This certificate is subject to modification, suspension and withdrawal by UL see SPOT.ul.com, to authenticate the certificate.

CERTIFICATE
OF COMPLIANCE


